
  

ZAPISNIK 2.REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA 

EVROPSKE PRAVNE FAKULTETE Z DNE 12.1.2024 
 

TRAJANJE SEJE: 17:00-18:00  

PROSTOR: ZOOM konferenca  

Prisotnost predstavnikov ŠS NU , Evro-PF: Hana Hozanović, Simon Asič, Nik Brcar, Tea Kelavić, Neja 

Marc, Martin Ruparčič, Kris Jarc, Ana Ranđelović, Ana Intihar Marulc, Alenka Verbić.   

DNEVNI RED  

1. Prisotnost članov   

2. Potrditev dnevnega reda 2. Redne seje ŠS EVRO-PF   

3. Potrditev zapisnika 2. redne seje   

4. Pregled tekočih aktivnosti  

5. Uradne ure  

6. Razno  

  

1. točka (Prisotnost članov)  

Prisotni so bili vsi člani ŠS EVRO-PF.  

2. točka (Potrditev dnevnega reda 3. redne seje ŠS EVRO-PF)  

Dnevni red je bil soglasno potrjen.  

3. točka (Potrditev zapisnika 1. redne seje)  

Zapisnik 1. redne seje je bil soglasno potrjen.  

4. točka (Pregled tekočih aktivnosti)  

Vodja kariernega centra Nove univerze se je v pričetku seje pridružila zaradi sodelovanja študentov na 

Informativi 2024. S določenimi člani ŠS EVRO-PF so se dogovorili za sodelovanje, vse nadaljnje 

podrobnosti pa bodo urejali preko elektronske pošte.  

Neja je delila informacije o predvidenem obisku odvetniške pisarne marca 2024, pri čemer je opozorila 

na nekaj težav pri dogovarjanju datumov. Ana M. je poudarila, da je marec že precej zaseden, predvsem 

zaradi evropskih volitev, o katerih bi morali obvestiti in poučiti študente. Zato je predlagala, da se obiski 

ustrezno razporedijo skozi ves marec in april. Simon je podal idejo o dobrodelni krvodajalski akciji, ki bi 

jo lahko organizirali spomladi. Neja je omenila prejšnjo neodzivnost organizacij, vendar je Nik nato 

dejal, da sam ni imel težav z odzivnostjo in bo zato prevzel odgovornost za stike. 

Kris je dejal, da je že komuniciral z organizacijami glede športnega dneva in poudaril potrebo po 

natančnem številu zainteresiranih študentov, preden lahko dokončno določijo datum in kraj dogodka. 



Predsednik ŠS EVRO-PF je predlagal, da se obrne na vodjo kariernega centra NU, da pridobi informacije 

o zanimanju študentov. Šele ob zadostni podpori študentov bi bilo mogoče organizirati športni dan. 

5. točka (Uradne ure)   

Predsednik je izrazil stališče, da trenutno ni potrebno izvajati uradnih ur, saj bo fakulteta zaradi 

prihajajočih izpitov obratovala le določene dni, medtem ko se bodo študentje večinoma učili doma. 

Svet se je strinjal s to izjavo, in soglasno so se dogovorili, da se bo vprašanje uradnih ur ponovno 

obravnavalo na naslednji seji. 

6. točka (Razno)  

Martin je dodal glede piknikov in druženja, da naj se to organizira spomladi, drugače ni bilo odprtih 

novih tem.   

Seja se zaključi ob 18. uri, naslednja bo predvidoma izvedena februarja 2024 v prostorih Evropske 

pravne fakultete v Ljubljani.  

Zapisnik pripravila:  

 

Tajnica ŠS Evro-PF:                 Predsednik ŠS Evro-PF:                          

Hana Hozanović                  Simon Ašič

                                    

 

 


